

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السادة المحترمين / قسم الإفصاح والامتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: October 20, 2025
Ref: SAGA /02/2025

التاريخ 20 أكتوبر 2025
المرجع: SAGA/02/2025

Sub: Disclosure by Sagasse Investment Company PLC
Regarding a Mandatory Tender Offer (MTO) Intention

الموضوع: إفصاح من شركة ساجاس للاستثمار بي إل سي بشأن نية
تقديم عرض شراء إجباري (MTO)

After Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Sagasse Investment Company PLC ("Sagasse") refers to its announcement dated October 20, 2025 (Ref: SAGA /01/2025), regarding the intention to submit a Mandatory Tender Offer ("MTO") to acquire 100% of the issued share capital of Elsewedy Electric S.A.E., an Egypt-based group listed on the Egyptian Exchange ("EGX").

تشير شركة ساجاس للاستثمار بي إل سي ("ساجاس") إلى إعلانها الصادر بتاريخ 20 أكتوبر 2025 (المرجع: SAGA /01/2025)، بشأن نيتها تقديم عرض شراء إجباري للاستحواذ على 100% من رأس المال المصدر لشركة السويدي إليكتريك ش.م.م، وهي شركة مصرية مدرجة في البورصة المصرية.

Sagasse hereby informs that the Egyptian Financial Regulatory Authority ("FRA") has rejected the intention to submit the MTO. Sagasse is reviewing the matter.

تُفيد شركة ساجاس بأن الهيئة العامة للرقابة المالية قد رفضت طلب النية المقدم من شركة ساجاس. وسيتم دراسة الامر من قبل شركة ساجاس.

Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،



السيد علي رashed محمد رashed الراشدي - رئيس مجلس الإدارة
Mr. Ali Rashed Mohammed Rashed Alrashdi – Chairman

Copy to:
Securities and Commodities Authority (SCA) - Abu Dhabi, UAE

نسخة الى:
هيئة الأوراق المالية والسلع - أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة